
Základní škola Horní Kruty, okres Kolín

Zápis č. 4
z     jednání školské rady 

konaného dne 23.2.2016

Přítomni: 
-  členové  školské  rady:  Zuzana  Kubelková,  Jana  Korousová,  Mgr.  Ivana  Divišová,  Hana
Kotoučová, Vladimír Froněk,  Petr Neuman
  
- přizvána: PaedDr. Dana Oplová – ředitelka základní školy

Program jednání:

1. Zahájení.
2. Schválení programu jednání.
3. Projednání návrhu rozpočtu základní školy na rok 2016.
4. Projednání informací od jednotlivých členů školské rady.
5. Závěr.

Školská rada se sešla dne 23. 2. 2016 k projednání návrhu rozpočtu neinvestičních výdajů
základní školy na rok 2016. 
Paní ředitelka Oplová měla zpracovaný i přehled o čerpání rozpočtu základní školy
k 31.12.2015, proto školská rada nejdříve projednala tento materiál. Při rozboru hospodaření 
jsme porovnávali plánované výdaje v rozpočtu školy za rok 2015 s těmi skutečnými. 

Po rozboru hospodaření podala paní ředitelka informaci k návrhu rozpočtu neinvestičních
výdajů základní školy na rok 2016. Výdaje jsou stanoveny v celkové výši 500.000,- Kč.
Oproti minulému roku byly v návrhu rozpočtu opět mírně navýšeny výdaje na spotřebu ener-
gie – elektřiny, které byly v minulých letech sníženy výrazně, a navýšení DDHM – škola chce
podle možností zmodernizovat počítačové vybavení pro povinnou výuku informatiky ve čtvr-
tém a pátém ročníku i pro kroužek počítačové kreativity, kam docházejí téměř všichni žáci. 

Zisk z hospodaření základní školy za rok 2015 ve výši 110542,40 Kč se paní ředitelka rozhod-
la  převést zpět do rozpočtu obce jako zřizovatele školy (po předchozím převodu do rezervní-
ho a následně investičního fondu, jak příspěvkovým organizacím nařizuje zákon) s tím, že 
peníze zůstanou obci a budou použity na nákladnou rekonstrukci sociálního zařízení, které 
obec jako majitel budovy plánuje. Školská rada s ní souhlasila.

Rodiče žáků prostřednictvím školské rady požadovali projednání několika bodů:
- Škola by měla zakázat dětem nosit do školy mobilní telefony a tablety, jelikož se do-

mnívají, že je děti používají ve školní družině, místo toho, aby se věnovaly např. hraní
společenských her. Školská rada odsouhlasila, že škola přímo nezakáže nosit dětem 
mobilní telefony a tablety, ale paní ředitelka rozešle mail, že je na zvážení rodičů, zda 
dětem dají do školy mobilní telefony nebo tablety. 

- Nefunguje komunikace školy s mateřskou školou a rodiče žádají, zda by se komunika-
ce nemohla zlepšit. Konkrétně škola i školka jely na stejné divadelní představení v je-
den den, ale každá jiným autobusem. Jelikož spousta dětí ze školy má sourozence ve 
školce, zdá se rodičům zvláštní, proč mají děti jezdit zvlášť.



Dále byla školské radě podána informace o programu primární prevence pro 4. a 5. ročník, 
zaměřeném na vztahy v kolektivu, prevenci šikany, apod., který byl dětmi velmi dobře přijat 
a bude ještě pokračovat dalšími dvěma bloky do konce školního roku. 

Na dotaz, kolik dětí přijde v novém školním roce do školy, nám paní ředitelka oznámila,
že počet přijatých dětí je 11, z pátého ročníku odejde 8 žáků a do třetí třídy přibude nová žá-
kyně. 

Po této diskusi bylo jednání školské rady ukončeno.

                                                 Zuzana Kubelková
                                                                                                        předseda školské rady
Zapsala Jana Korousová

Horních Krutech 23.2.2016 


	Zápis č. 4

